



SEDEKAH
KEGEMILANGAN

Majlis Hari KUALITI 2010

25 MEI 2010 | DEWAN BESAR, UTeM



Arnos

Fatihah



Tetapi saya lebih berminat bekerja di
Jabatan Perpustakaan di Perpustakaan UTeM
pada 23 Januari 2002 dan bertanggungjawab
sebagai Pustakawan Unit Sirkular, Unit
Buku dan Multimedia, Unit Pengedaran
(J&M) dan Penerimaan & Pendaftaran.

Sepanjang perkhidmatan di UTeM, beliau
telah juga membina inisiatif dan projek
kehidupan kerana melalui latihan & kursus
seperti di UTeM, UTM, UIN, UIN Sunan
Gedeg, dan lain-lain berdasarkan kerja
UIN Sunan, yang diadakan pada 2004-2005,
dan mengadakan program seminar dan
penelitian bagi kakitangan perpustakaan
di UTeM.

Beliau juga mengahiri perkhidmatan beliau
melalui 30 tahun perkhidmatan di UTeM dengan
saya sebagai Pustakawan dan sebagai
Pustakawan di Perpustakaan UTeM. Beliau
juga telah berkhidmat sebagai Pustakawan
di Perpustakaan Universiti Islam Kuala Lumpur,
Universiti Islam Malaysia dan lain-lain.

Atas Bis Mubarakah
Pustakawan Kaitan

“ terima kasih kepada
Ketua Pustakawan
dan para Pegawai
Perpustakaan di
atas tunjuk ajar dan
tegurannya yang diberi.”

Fatin Binti Rany
Pembantu Tadbir (Kewangan)

Memulakan perkhidmatan sebagai Pembantu
Tadbir Kewangan pada 09/02/2008 di
Pusat Perpustakaan sejak mula berkhidmat
di UTeM bertanggungjawab dalam urusan
kewangan di Perpustakaan. Selain itu, saya
aktif menghadiri kursus dan terlibat sebagai
AK di dalam aktiviti yang dilaksanakan oleh
Perpustakaan seperti festival membaca.

Di samping itu saya telah mewakili jabatan
perpustakaan untuk sokan antara jabatan
UTeM dalam sokan bola jaring bola
tempur, olahraga dan karom. Saya ingin
mengucapkan ribuan terima kasih kepada
Ketua Pustakawan dan para Pegawai
Perpustakaan di atas tunjuk ajar dan teguran
yang diberi sepanjang perkhidmatan saya
sehingga kini. Kepada saya teman-teman
di UTeM yang banyak bekerjasama
dalam setiap hal demi memajukan
organisasi UTeM.

Tidak lupa kepada semua ahli keluarga
terutama atas jasa yang tidak terhingga Akhir
kalo dari saya, Allah "Kerjaya Bersama",
Insya Allah yang tidak terhingga kepada
Ibu-bapa yang terlibat secara langsung atau
pun tidak. Alhamdulillah

Kejayaan dan anugerah ini adalah kejayaan dari kerjasama warga Perpustakaan

“Syukur ke hadirat Allah, kepada yang Maha Pencipta seluruh alam. Kejayaan dan anugerah ini adalah kejayaan dari kerjasama warga Perpustakaan yang telah bekerjasama yang beramal dalam menjalankan tugas serta Ketua Jabatan yang banyak memberi tunjuk ajar dan nasihat untuk belian dan kemajlis diri dalam kejayaan saya. Melapokan di pada 02 Januari 2002 di Pejabat Perpustakaan adalah titik permulaan cabaran seorang Pegawai Awam dalam menjalankan tanggungjawab sebagai seorang Pembantu Perpustakaan dalam menguruskan Perkhidmatan Kaunter Sokongan dan menguruskan proses pembelian jurnal-majalah sehingga dapat diarak oleh pengguna perpustakaan.

Disamping itu saya telah mewakili jabatan perpustakaan untuk sokan antara jabatan UTeM dalam sukan Karate, Bowling, Badminton dan Softing Parlang (Piala Toh Puan Saqyah) – Klang. Saya juga dilantik sebagai AJK Kemasyarakatan Jabatan Perpustakaan, Ahli PUSPANTA, AJK Keahlian Majlis Hari Raya Peringkat UTeM, AJK Pendidikan “Mendirikan Pusat Sumber Sekolah antara Nadi Kesemesteran Dua Belas” dan AJK Festival Membaca 2009. Kepada para teman-teman di UTeM yang banyak beri kerjasama dalam semua hal demi memajukan organisasi UTeM.

Tidak dilupakan kepada semua ahli keluarga terutama atas ibu dan isteri yang adalah dari mereka. Akhir kata dari saya, ialah “Kejayaan Bersama”. Terima kasih yang tidak terhingga kepada insan-insan yang terlibat secara langsung ataupun tidak langsung, Allahmabillah atas Anugerah ini.

Nur Aini Md Jali
Pembantu Perpustakaan



Jimakah Enai Yusoff
Pembantu Perpustakaan

Allhamdulillah, syukur ke hadirat Allah, di atas limpah dan karunia-Nya. Terlebih dahulu saya ingin merakamkan ucapan setinggi-tinggi penghargaan dan terima kasih kepada Ketua Jabatan, pegawai dan semua staf Perpustakaan yang telah banyak memberi tunjuk ajar dan teguran untuk kebaikan dan kemajuan organisasi.

Memulakan perkhidmatan sebagai Pembantu Perpustakaan pada 1 Jun 2004 di Pejabat Perpustakaan, memendalikkan dan menguruskan pembelian dan penerimaan buku untuk rakan pengguna Perpustakaan. Disamping itu saya juga terlibat dengan aktiviti-aktiviti persahabat seperti PUSPANTA, AJK Kelab LISTAC, AJK Festival Membaca, AJK Keahlian, dan AJK Pelaksana Kewil Perubatan Majlis Keselamatan ke 5.

Terima kasih kepada semua rakan-sakan di UTeM yang telah banyak memberi kerjasama dalam semua hal demi untuk memajukan organisasi UTeM dan terima kasih yang tak terhingga kepada insan-insan yang terlibat secara langsung atau pun tidak. Akhir kata dari saya, kejayaan ini adalah kejayaan bersama.

KAAN

Jumayah

Aini



Zuraidah binti Anar
Penolong Pegawai Perpustakaan

Mula melaporkan diri di UTeM pada 17 November 2006 sebagai Penolong Pegawai Perpustakaan dan bertugas secara rasmi di Pejabat Perpustakaan UTeM. Bertanggungjawab menjalankan tugas-tugas berkaitan sistem dan ICT serta memastikan kualiti Laman Web Perpustakaan untuk penggunaan umum.

Sering melibatkan diri dalam aktiviti-aktiviti yang dianjurkan oleh UTeM mahupun Perpustakaan serta aktif menghadiri kursus-kursus yang disediakan. Tidak ketinggalan juga menyertai program-program berbeza-beda ilmiah yang dianjurkan oleh UTeM dan Perpustakaan sendiri. Jutaan terima kasih diucapkan kepada Ketua Pustakawan, Pn. Hajah Fardah binti Hj. Md Amin serta pegawai-pegawai di perpustakaan atas segala bimbingan, nasihat dan bimbingan yang diberikan dalam menjalankan tugas harian di Perpustakaan.

Begitu juga kepada rakan-rakan seorganisasi dan sejabatan yang banyak membantu dan bekerjasama dalam mencapai visi dan misi UTeM dan Pejabat Perpustakaan. Semoga usaha yang berterusan akan menghasilkan kejayaan yang berpanjangan, tiada kejayaan tanpa bimbingan, tidak akan berjaya tanpa kakitangan yang berwawasan.

“
Semoga usaha
yang berterusan
akan menghasilkan
kejayaan yang
berpanjangan..”

